
PROTOKÓŁ NR XVIII/2025 - projekt 

XVIII w dniu 19 maja 2025 r.  

Obrady rozpoczęto 19 maja 2025 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:53 tego samego 

dnia. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Joanna Jękot-Łaźniak 

4. Jeannette Krauze 

5. Marta Lipka 

6. Grzegorz Michalski 

7. Miłosz Nadol 

8. Waldemar Okupniczak 

9. Lidia Olejniczak 

10. Piotr Płociniczak 

11. Joanna Płonka 

12. Katarzyna Stachowiak 

13. Mateusz Wróblewski 

14. Dariusz Zawidzki 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno, otworzył obrady XVIII Sesji 

Rady Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 
Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 12 Radnych. Dodał, że Rada posiada kworum       

i podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że Sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy 

Lipno, zapytał Radnych o zastrzeżenia i pytania w sprawie przekazania materiałów na XVIII 

Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady XVIII Sesji przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołu XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, druk nr 102. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, druk nr 103. 
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6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji 

i sposobu jej rozliczania, druk nr 108. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 109 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 110. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 111 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2025-2041, druk nr 112 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie Protokołu XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu XVII Sesji Rady Gminy Lipno 

został sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu XVII Sesji Rady Gminy 

Lipno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół nr XVIII/2025 został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

ad 4/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, druk nr 102. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, 

druk nr 102, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, druk nr 102. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy 

Lipno, druk nr 102. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno została 

podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 103 oraz Uchwała nr XVIII/107/2025/ 

 

 

ad 5/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, druk nr 103. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, 

druk nr 103, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno, druk nr 103. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy 

Lipno, druk nr 103. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz Gminy Lipno została 

podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 103 oraz Uchwała nr XVIII/108/2025 / 

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania spółkom 

wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, druk nr 108. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, druk nr 108, poprosił       

o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 
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celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu 

jej rozliczania, druk nr 108.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę            

w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, druk nr 108. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 

udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Lipno, trybu postępowania       

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 108 oraz Uchwała nr XVIII/109/2025 / 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w 

skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 109. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 

109, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 109.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 109.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została 

podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 109 oraz Uchwała nr XVIII/110/2025 / 
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ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 110. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 110, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Lipno, druk nr 110.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 110. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 110 oraz Uchwała nr XVIII/111/2025 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk        

nr 111. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 111, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 111. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 111. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki 

PRZECIW (1) Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3 Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2025 została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 111 oraz Uchwała nr XVIII/112/2025/ 
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Ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2025-2041, druk nr 112. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 112, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2025-2041, druk nr 112. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 112. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, 

Katarzyna Stachowiak, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Mateusz Wróblewski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 112 oraz Uchwała nr XVIII/113/2025/ 

 

 

ad 12/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformowawszy, że w Informatorze w e-sesji został umieszczony 

Apel Rady Miejskiej Gminy Osieczna w sprawie funkcjonowania Zakładu Zagospodarowania 

Odpadów w Trzebani, zaproponował, by temat ten został omówiony na posiedzeniu Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytawszy pismo Nadleśnictwa Kościan w sprawie 

przekazania informacji z działalności Nadleśnictwa Kościan i Nadleśnictwa Włoszakowice za 

rok 2024 wraz z planami na rok bieżący na terenie Gminy Lipno, poinformował, że 

prezentacje w tej sprawie są w Informatorze w e-sesji oraz zachęcił do zapoznania się z nimi. 

 

Następnie Pan przewodniczący udzielił głosu Radnym. 

Radna Joanna Płonka, zgłosiła potrzebę utwardzenia kostką brukową wjazdów/wyjazdów       

z Osiedla Klonowego w Klonówcu.     

Analogiczną sytuację zgłosili: Przewodniczący Rady - w Lipnie na Osiedlu Prymasa 

Tysiąclecia przy wjeździe/wyjeździe - skrzyżowaniu z ulica Powstańców Wielkopolskich 

oraz Radny Grzegorz Michalski – w dwóch miejscach w Radomicku.  

 

Pan Przewodniczący zgłosił potrzebę przeprowadzenia przeglądów dróg asfaltowych pod 

kątem ewentualnych zgłoszeń napraw, przytaczając jako przykład spękanie na drodze 

asfaltowej przy Przedszkolu w Górce Duchownej.  

Następnie Pan Przewodniczący odnosząc się do podjętych na dzisiejszej Sesji zmian uchwały 

budżetowej wypowiedział się w sprawie przeznaczenia środków finansowych na remont 

Domu Strażaka w Wilkowicach. Wyrażając swoje poparcie dla przeprowadzenia remontu, 

poddał pod wątpliwość dużą wartość kosztorysową tego remontu.   
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W temacie remontu Domu Strażaka następnie głos zabrali Radny Dariusz Zawidzki, Wójt 

Gminy Łukasz Litka oraz Sołtys Sołectwa Wilkowice Agnieszka Pawlicka.  

Pan Wójt zapraszając zainteresowanych do Urzędu Gminy, celem zapoznania się                      

z kosztorysem zadania, wyjaśnił, że planowany remont to nie tylko zmiana ogrzewania            

i szereg prac termomodernizacyjnych, ale także i innych prac oraz wyraził nadzieję, że           

w przetargu na wykonawcę kwota ta okaże się niższa. 

Pani Agnieszka Pawlicka, Sołtys Sołectwa Wilkowice, stwierdziła, że sala jest mocno 

wyeksploatowana i wymaga remontu, a jest ona często i chętnie wynajmowana. Mieszkańcy 

głównie korzystają z niej przy organizacji różnych uroczystości rodzinnych. Poinformowała 

także, że Rada Sołecka i Radni Wilkowic podejmując temat tego remontu, spotkała się            

z projektantem wskazanym przez Gminę oraz obejrzała podobne obiekty w sąsiednich 

gminach. Dodała, że mieszkańcy widzą także potrzebę dofinansowania  remontu środkami 

własnymi, w tym z funduszu sołeckiego na remont kuchni i doposażenie sali. Następnie Pani 

Sołtys poinformowała, że zaproponuje przeznaczenie przyszłorocznego Funduszu Sołeckiego 

na zakup i montaż paneli fotowoltaicznych, by obniżyć koszty za zużytą energię elektryczną 

na tym obiekcie. 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Mieszkańcowi Gminy Lipno,  na jego pisemną 

prośbę, który przedstawił swój problem dotyczący planu zagospodarowania przestrzennego. 

W powyższej sprawie niezwłocznie wypowiedział się Wójt Gminy, który temat przybliżył. 

Następnie do powyższego wypowiedział się Radny Grzegorz Michalski.  

Przewodniczący Rady zamykając dyskusję i zapewniając Mieszkańca o działaniu na jego 

korzyść w poruszonej przez niego problemie, zaproponował Mieszkańcowi skorzystanie          

z nieodpłatnej porady prawnej oraz pomocy Radczyni Prawnej w Urzędzie Gminy.       

 

Następnie Pan Przewodniczący zaproponował, aby na najbliższym posiedzeniu Komisja 

Oświaty i Spraw Społecznych lub Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy zapoznała 

się z pismem dotyczącym zakresu remontu sali gimnastycznej przy Szkole w Lipnie, 

przedłożonym przez Dyrektora z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 

 

Innych spraw zgłoszono. 

 

 

ad 12/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XVIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

  

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


